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Protokół Nr 14/2016  

z posiedzenia  

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie w dniu 13 stycznia  2016 roku 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji oraz osoby zaproszone zgodnie z 

listą obecności. 

Posiedzenie prowadziła Przewodnicząca Komisji radna Marzena Skwarko. 

Porządek posiedzenia:  

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2016 r. 

2. Sprawy różne. 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany w głosowaniu przez członków Komisji 

Rewizyjnej. 

Przed przystąpieniem do omawiania pkt. 1 porządku posiedzenia Przewodnicząca 

Komisji radna Marzena Skwarko  podziękowała członkom Komisji  za pracę  od początku 

kadencji  i złożyła rezygnację z funkcji Przewodniczącej Komisji  oraz umotywowała swoją 

decyzję. 

Głosowanie nad odwołaniem z funkcji Przewodniczącej Komisji : 5 głosów za bez 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

Radna Marzena Skwarko zgłosiła  na przewodniczącego Komisji kandydaturę  

radnego Sylwestra Kacprzaka . 

Innych kandydatów nie zgłoszono. 

Radny Kacprzak wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za wyborem radnego Kacprzaka na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

4 głosy za bez głosów przeciwnych i  1 głos wstrzymujący się  

Po głosowaniu prowadzenie posiedzenia Komisji  przejął   wybrany w głosowaniu jawnym  

Przewodniczący Komisji Sylwester Kacprzak. 

Radny Sylwester Kacprzak złożył rezygnację z funkcji Wiceprzewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. 

Głosowanie nad odwołaniem z funkcji Wiceprzewodniczącego Komisji :  

5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się.  

Radny Sylwester Kacprzak zgłosił kandydaturę radnego Damiana Drzewieckiego na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Radny Damian Drzewiecki wyraził zgodę na kandydowanie. 

Innych kandydatów nie zgłoszono. 

Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za wyborem radnego  Damiana Drzewieckiego  na 

Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

4 głosy za bez głosów przeciwnych i  1 głos wstrzymujący się  

 

Ad. pkt. 1  

Po dyskusji Komisja Rewizyjna  RM w Strykowie przyjęła następujący projekt planu pracy 

na I półrocze 2016 r.: 

styczeń: 

1. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2016 r. 

2. Sprawy różne. 

luty  

1. Informacja dot. wykorzystania sprzętu medycznego zakupionego przez Gminę  

Stryków  jako wyposażenia lokali gminnych, w których świadczone są usługi 

medyczne dla mieszkańców Gminy Stryków. 

2. Sprawy różne. 
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marzec  

1. Kontrola funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 

Strykowie, w zakresie zaopatrzenia w wodę i odbiór nieczystości płynnych w roku 

2015. 

2. Sprawy różne. 

kwiecień 

1. Informacja dot. sposobu  realizacji i poniesionych kosztów zimowego utrzymania dróg 

w sezonie  zimowym 2015/2016. 

2. Sprawy różne. 

maj  

1. Analiza  sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Stryków za 2015 rok. 

2. Analiza sprawozdania finansowego za 2015 rok. 

3. Sprawy różne.  

czerwiec 

1. Przygotowanie uchwały i wniosku absolutoryjnego dla Burmistrza Strykowa za 2015 

rok. 

2. Ustalenie planu pracy Komisji na II półrocze 2016 r. 

3. Sprawy różne . 

Głosowanie : 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

 

Ad. pkt. 2  

Radny Damian Drzewiecki zgłosił następujące sprawy: 

1) w związku z faktem, że nie ma worków na odbiór szkła w nowym systemie segregacji 

odpadów należy wstrzymać taki sposób odbioru tych odpadów segregowanych i 

przekazać informację  mieszkańcom w tej sprawie lub interweniować u podmiotu 

odbierającego odpady o dostarczenie worków, 

2) w celu poprawy bezpieczeństwa należy dokładniej posypywać śliskie drogi, 

3) zjazd z drogi nr 14 w Bratoszewicach w ul. Kolejową wykonany jest pod kątem 

prostym  należy to jak najszybciej poprawić bo stwarza zagrożenie – dwa samochody 

jadące naprzeciw siebie nie  mieszczą się na zjeździe , 

4) jaki jest stan rozmów z PKP w sprawie ul. Zatorze w Bratoszewicach? Jeżeli nie ma 

zgody ze strony PKP, to mieszkańcy skłonni są oddać grunt niezbędny pod drogę, 

5) prawidłowo oznakować ul. Ogrodniczą w Bratoszewicach. 

Komisja na posiedzeniu w dniu 13 stycznia przyjęła następujące wnioski: 

1. Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o poszerzenie zjazdu z drogi 

krajowej nr 14 w ul. Kolejową w Bratoszewicach. 

2. Oznakować ul. Ogrodniczą w Bratoszewicach  tablicą ,, obszar zabudowany ” 

oraz odpowiednio oznakować zgodnie z przepisami ul. Ogrodniczą z łącznikiem 

drogi w kierunku Rokitnicy. 

Głosowanie : 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

Radny Jarosław Włodarczyk mówił o tym , że: 

 składał  też  prośbę o umieszczenie w Wyskokach  tablicy ,,obszar zabudowany ”, 

 na drodze  powiatowej w Woli Błędowej zainstalować spowalniacze, 

 należy wystąpić do właściciela posesji ( parku) w Bratoszewicach o przycięcie gałęzi 

wystających poza parkan, 

 mieszkańcy wsi zgłaszają potrzebę zmiany harmonogramu odbioru odpadów 

segregowanych na 2 razy w miesiącu ,a nie jak do tej pory jeden raz, 

 pisał wniosek o założenie  brakującego wodociągu  w Woli Błędowej  do oddalonych  

posesji ale wniosek nie znalazł się w budżecie na rok bieżący . 
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Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków mówiła, że co zainstalowania spowalniaczy 

należy uzyskać zgodę  właściciela posesji , przy której spowalniacz ma się znajdować. Zdarza 

się tak, że mieszkańcy proszą o spowalniacze ale żeby nie były przy ich posesjach.  

Radny Paweł Kasica pytał czy sołectwo Wola Błędowa zaplanowało ze swoich środków 

sołeckich jakąś kwotę na opracowanie dokumentacji technicznej dla tego wodociągu? Radny 

proponował aby może zacząć od tej strony. Co do zmiany harmonogramu odbioru odpadów 

trzeba by rozpoznać jakie to będą koszty i wtedy podnieść opłatę za odbiór odpadów. 

Radny Paweł Kasica mówił, że w przychodni  medycznej w Dobrej  w określonych 

godzinach pracuje jeden  lekarz p. o. z. co na tak dużą liczbę pacjentów jest zdecydowanie za 

mało. 

Komisja na posiedzeniu w dniu 13 stycznia przyjęła następujący wniosek: 

Komisja wnioskuje o wystąpienie do podmiotu świadczącego usługi medyczne w Dobrej 

o zwiększenie dostępności lekarza p. o. z. w tym ośrodku. 

Głosowanie : 5 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się  

Pani Anna Sasin Sekretarz Gminy Stryków mówiła, że były prowadzone rozmowy z 

podmiotem w tej sprawie i z odpowiedzi wynikało, że ilość pacjentów nie jest duża   więc nie 

ma potrzeby rozszerzania  godzin opieki lekarza  p. o. z. 

Radna Marzena Skwarko pytała, kto ma odśnieżać i posypywać ul. Swędowską  w 

Anielinie? W dniu dzisiejszym na tej drodze było bardzo ślisko.  

Radny Marek Gierat mówił , że dzieci idące drogą do szkoły nie mają na sobie kamizelek 

ani innych elementów odblaskowych co jest dużym zagrożeniem dla nich samych i innych 

uczestników ruchu na drodze. Radny prosił aby zaapelować do dyrektorów szkół o edukację 

w tej sprawie. 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji zamknął 

posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak  

Przewodnicząca  

Komisji Rewizyjnej  

                                                                               Rady Miejskiej w Strykowie 

 

          Marzena Skwarko 
 

 

Przewodniczący  

Komisji Rewizyjnej  

                                                                               Rady Miejskiej w Strykowie 

 

          Sylwester Kacprzak  

 


